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Po uzávěrce jsme dostali ještě následuj́ıćı tři zprávy s prosbou o zveřejněńı.

1. Kvasinské posv́ıceńı

Kvasinská křest’anská obec, zve všechny sousedy a známé na slavnostńı mši svatou k
výroč́ı posvěceńı zámecké kaple. Akce je opět pořádána s maximálńım pochopeńım a
souhlasem ṕı. Soni Kĺımové. Slavnostńı mše se koná v sobotu 15. 10. 2005 od 17.00 hod.
v zámecké kapli na nádvoř́ı kvasinského zámku. Pro návštěvńıky bude opět zpř́ıstupněno
přilehlé okoĺı zámku.

2. Zlatá hodinka se koná dne 17. 10. 2005 v Kulturńım domě v Kvasinách. Hraj́ı Tři strejci
a jedna teta, vstupné 30,- Kč, posv́ıcenské koláče zdarma.

3. Koncem ř́ıjna se bude konat cestopisná beseda ”Indie a Nepál” v podáńı Lenky Křoustkové
ze Skuhrova nad Bělou.

Jste všichni srdečně zváni!
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Vážeńı spoluobčané,

po deľśı odmlce přicháźıme s daľśım vydáńım Kvasinského zpravodaje. Důvody,
proč jste nedostali vydáńı letńı, jsou hned dva. Předevš́ım je málo těch, kteř́ı by
chtěli přispět nějakou zprávou či zaj́ımavost́ı do našeho zpravodaje. Přesto, jako
již několikrát v minulosti, tuto možnost nab́ıźım znovu - zastupitel̊um, spolk̊um
a organizaćım, každému občanovi. Možná někdo nějaký nápad má, ale nemá čas
ho realizovat. To byl ostatně i druhý d̊uvod proč letńı zpravodaj nevyšel. Bohužel
jsem začátkem léta nenašel čas se vydáńı zpravodaje věnovat, za což se věrným
čtenář̊um dodatečně omlouvám.

Co tedy najdete v tomto č́ısle? Půl roku je dlouhá doba a tak některé infor-
mace již trochu ztratily na aktuálnosti. Nicméně, připomeňme si práci obecńıho
zastupitelstva, kterou shrnujeme opět v zápisech z jeho jednáńı. Zápis z po-
sledńıho 21. jednáńı, které se konalo těsně před uzávěrkou, zde ještě nenajdete.
Proto bych rád některé informace zmı́nil zde. Jedná se hlavně o rozvoj závodu
Škoda Auto, a.s. a události s ńım souvisej́ıćı. Minule jsem si na tomto mı́stě
posteskl nad neustálým oddalováńım zprovozněńı přeložky silnice vedoućı do
závodu. V současné době se po silnici již jezd́ı a dokonce se podařilo odklo-
nit i veškerou nákladńı dopravu, směřuj́ıćı do závodu, mimo obec. Daľśı dobrou
zprávou je, že do roku 2007 utrat́ı vláda na Rychnovsku téměř miliardu korun.
Peńıze by měly směřovat do r̊uzných oblast́ı, zejména na rozvoj a výstavbu do-
pravńı infrastruktury, vybaveńı pr̊umyslové zóny, ekologické projekty, na rozvoj
bydleńı a rozvoj odborného školstv́ı či zdravotnictv́ı. O některých rozpočtech
je již rozhodnuto o daľśıch se bude jednat. Jak informoval starosta naš́ı obce,
na posledńım zmı́něném zasedáńı ZO, jistých by mělo být 154 mil. Kč na vy-
budováńı ČOV včetně připojeńı a rozš́ı̌reńı kanalizace obćı Solnice, Ještětice a
Kvasiny. Dále pak 66 mil. Kč na ZTV pro 100 rodinných domů v katastru Kvasin
a daľśıch 21 v Solnici, 21,5 mil. Kč na 22 obecńıch byt̊u v centru obce, 4,5 mil. Kč
na opravy nebo vybudováńı nových chodńık̊u. Úplný výčet akćı je ještě o něco
deľśı. Celkem je to něco přes 300 mil. Kč pro Kvasiny a Solnici. To jsou tedy
prostředky po kterých jsme volali a které jsou pro náš region nezbytné vzhledem
k rozvoji závodu Škoda Auto, a.s. a jeho dopadu na naši obec.

Věnujme se ale také běžným současným problémům v obci. Občané se ptali
jak se budou řešit např. problémy s vodou z př́ıvalových dešt’̊u a odstraňováńı
následných škod, nebo proč někteř́ı občané voźı odpady do lesa, proč jińı venč́ı své
psy u sousedova plotu? Zat́ımco některé problémy se řeš́ı obt́ıžněji a vyžaduj́ı větš́ı
investice, jiné se daj́ı řešit prostou ohleduplnost́ı a slušnost́ı. Na jiném mı́stě zpra-
vodaje vyzývá mı́stńı organizace rybářského svazu k ochraně životńıho prostřed́ı.
S t́ım se lze jenom ztotožnit a možná připomenout některým občan̊um, že břehy
řeky Bělé nebo Dlouhé strouhy nejsou rozhodně vhodným mı́stem k ukládáńı
odpad̊u. Neničme si zbytečně naše životńı prostřed́ı! -vk-

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 31/2005
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Zápisy ze zasedáńı zastupitelstva

Zápis
z 19. zasedáńı Obecńıho zastupitelstva Kvasiny
konaného dne 25. 4. 2005

Mı́sto konáńı: Kulturńı d̊um Kvasiny
Termı́n: 25. 4. 2005 v 17.00 hodin
Př́ıtomno: 13 člen̊u obecńıho zastupitelstva
Nepř́ıtomni: Novotný J., Ing. V. Brandejs
Omluven: 0
Jednáńı ř́ıdil: Pavel Ulrich, starosta

Zasedáńı zahájil pan Pavel Ulrich, který členy obecńıho zastupitelstva přiv́ıtal
a konstatoval, že sch̊uze je usnášeńı schopná nadpolovičńı většinou všech člen̊u
zastupitelstva.
Zapisovatelkou z dnešńıho jednáńı je určena pańı Myšáková.
Návrhová komise je určena ve složeńı: V. Š́ıla, L. Bárta
Zápis z jednáńı ověř́ı: J. Krucká, Mgr. V. Kalous

1. Schváleńı programu

Starosta Pavel Ulrich přečetl program podle navržených bod̊u. Poté vyzval
členy, aby vznesli připomı́nky. Pan Škop požádal, aby bod 4 inventarizace ma-
jetku byl posunut na programu dále do doby, než přijde radńı p. Ešpandr.
Usneseńı: ZO schvaluje program zasedáńı
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

2. Slib nového člena zastupitelstva

Pan starosta přiv́ıtal na sch̊uzi pana Ing. Beráka, který se stal členem zastu-
pitelstva po odstoupeńı sl. Krunč́ıkové. Starosta přečetl nahlas slib člena, který
p. Berák stvrdil svým podpisem.

3. Kontrola minulého usneseńı

Starosta přečetl usneseńı z minulého zasedáńı konaného dne 31 .1. 2005. U
jednotlivých bod̊u informoval zastupitele o jejich splněńı či kroćıch, které jsou k
tomu učiněny.
Usneseńı: ZO bere na vědomı́ kontrolu minulého usneseńı
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 12 hlasy, hlasováńı se zdržel: Z. Škop

4. Vysvětleńı uzavřeńı komunikace do PZ

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 31/2005
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Pan starosta zastupitele informoval, že pr̊ujezd z nové komunikace do Kvasin
je uzavřen závorou a nebude zpr̊ujezdněn ani po otevřeńı nové komunikace, která
má být zprovozněna od 1. 7. 2005. Důvodem pro toto řešeńı je, že pozemky vedle
nové komunikace jsou v soukromém vlastnictv́ı a do vyřešeńı majetkových vztah̊u
se po nich jezdit nemůže.

Dále starosta informoval zastupitele o jednáńı na městském úřadě v Rychnově
n. Kn., kde se jednalo o rozš́ı̌reńı závodu, konkrétně haly montáže. Stavba by měla
být v rámci areálu na vlastńıch pozemćıch ŠKODA AUTO a.s. Projekt stavby
bude během 14 dn̊u k nahlédnut́ı v kanceláři obecńıho úřadu. 17.30 hod př́ıchod
p. Ešpandra
Usneseńı: ZO schvaluje zapracováńı do stavebńıho povoleńı na výstavbu závodu
ŠKODA AUTO a.s. podmı́nku kolaudace př́ıjezdové komunikace do areálu závodu
ZO bere na vědomı́, že do zdárného vyřešeńı majetkových vztah̊u nebude přes
prostor bývalého manipulačńıho skladu umožněn pr̊ujezd. ZO pověřuje starostu
zajǐstěńım vhodného dopravńıho značeńı pro pr̊ujezd nákladńıch automobil̊u do
závodu ŠKODA AUTO a.s.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 12 hlasy, hlasováńı se zdržel: I. Ešpandr

5. Inventarizace majetku za rok 2004

Z konečného zápisu z inventur za rok 2004 vyplývá, že evidence kontrolo-
vaného majetku obce Kvasiny neńı zcela v pořádku. Majetek se všechen dohledal
a je v souladu s učetnictv́ım obce. Některý majetek však neńı přesně označen v
poč́ıtači, neńı označen inventárńım č́ıslem a nebo je zastaralý a vyřazený, chyb́ı
však fyzická likvidace. Zápis z inventur kontroloval krajský audit, který zd̊uraznil,
že z takto naformulovaného zápisu vyplývá, že účetnictv́ı obce je zkreslené a obec
by tak mohla dostat výhradu. Za uděleńı výhrady obec ztráćı nárok na jakékoliv
dotace. K tomuto tématu se vyvinula dlouhá diskuse, jak tento problém vyřešit.
Usneseńı: ZO bere na vědomı́ stav špatné evidence majetku a pověřuje správce
majetku odstraněńım všech nedostatk̊u do 30. 9. 2005
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 12 hlasy, hlasováńı se zdržel: P. Ulrich

6. Schváleńı p̊ujček z FRB

Žádost o p̊ujčku si podali dva zájemci. Pańı Obstová žádá o 100 tis. Kč a
společenstv́ı vlastńık̊u byt. jednotek čp. 232 a 233 žádá 200 tis. Kč. Rada obě
žádosti doporučila ke schváleńı.
Usneseńı: ZO schvaluje poskytnut́ı p̊ujček z FRB výše jmenovaným a pověřuje
starostu podpisem smluv.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 12 hlasy, hlasováńı se zdržel: Z. Škop

7. Informace k PZ Solnice - Kvasiny

Materiál, kterým CzechInvest přisĺıbil spolupráci, měli všichni zastupitelé
předem k dispozici. Starosta informoval o kroćıch, které prob́ıhaj́ı k rozvoji PZ.

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 31/2005
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Jednáńı prob́ıhaj́ı na Městě v Solnici. Pan Ešpandr uvedl, že by bylo dobré uzavř́ıt
s Městem Solnice smlouvu o spolupráci.
Usneseńı: ZO schvaluje společný postup Města Solnice a Obce Kvasiny ve věcech
źıskáváńı finančńı podpory na rozvoj pr̊umyslové zóny Solnice - Kvasiny. Bere
na vědomı́, že př́ıjemcem dotace z CzechInvestu bude Město Solnice.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 9 hlasy, hlasováńı se zdržel: Z. Škop, V. Pavel,
Z. Berák, H. Klapalová

8. Výkup pozemk̊u pro nové domy

Pro výstavbu nových bytovek byla vybrána lokalita za kulturńım domem.
Pozemek už je zaměřen a existuje i návrh bytových domů. S majitelem pozemku
bylo jednáno, souhlaśı s prodejem. Jedná se přibližně o 5300 m2 a prodejńı cena
navržená p. Rolečkem je 250,- Kč m2. Pan starosta upozornil, že pozemky v
pr̊umyslové zóně se vykupuj́ı za 70,- Kč/m2 a nejvyšš́ı cena, za kterou byl v obci
odkoupen pozemek byla 110,- Kč/m2. Navrhovaná cena tedy neodpov́ıdá běžné
ceně v obci.
Usneseńı: ZO schvaluje výkup pozemku 1014/6 pro nové domy za maximálńı
cenu 250,- Kč/m2. V př́ıpadě dohody pověřuje starostu podpisem kupńı smlouvy.
ZO schvaluje upravit rozpočet obce na položce výdaje správcem rozpočtu o částku
dle kupńı smlouvy
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 11 hlasy, hlasováńı se zdržel: P. Ulrich, H.
Klapalová

9. Schváleńı úprav rozpočtu

Návrh na změny v rozpočtu měli zastupitelé předem k dispozici. Předložený
návrh bude součást́ı zápisu
Usneseńı: ZO schvaluje návrh rady na vybaveńı kanceláře nábytkem OÚ včetně
podlahové krytiny. ZO schvaluje představené úpravy rozpočtu v př́ıjmech o 340
tis. Kč a ve výdaj́ıch o 240 tis. Kč. ZO pověřuje správce rozpočtu zapracováńım
těchto změn do rozpočtu
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

10. Různé záležitosti obce

Kulturńı produkce na zámku v Kvasinách

Pańı Krucká společně s p. starostou představili záměr kulturńı komise uvést
dvě produkce z Poláčkova léta v loveckém sále na zámku v Kvasinách. Jedná se o
pohádku s názvem ”Tři prasátka” a koncert vážné hudby. Náklady obce by činily
17 tis. Kč. Propagaci zajist́ı organizátoři Poláčkova léta v Rychnově n. Kn.
Usneseńı: ZO schvaluje podpořit konáńı dvou akćı v rámci Poláčkova léta na
zámku v Kvasinách dotaćı ve výši 17 tis. Kč
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 31/2005
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Územńı plán

Starosta obce informoval o výběru dodavatele na nový ÚPO a o kroćıch, které
jsou při jeho realizaci činěny.
Usneseńı: ZO bere na vědomı́ postup při realizaci nového ÚPO a navrhuje
zveřejnit záměr obce ve zpravodaji, aby mohl sloužit k připomı́nkováńı občan̊um.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

Projekt zastávek u ÚSP

Smlouvu o d́ılo na projekt zastávek předložila firma ARKO s.r.o., která byla
požádána o jej́ı zhotoveńı. Cena za projekt však byla navržená ve výši 120 tis.
Kč, což je pro nás cena př́ılǐs vysoká.
Usneseńı: ZO schvaluje na základě záporného stanoviska VČP vypracovat pro-
jekt zastávek ke stavebńımu povoleńı. Do vyřešeńı tohoto problému se výstavba
odkládá na rok 2006. ZO pověřuje radu osloveńım v́ıce dodavatel̊u projekčńıch
praćı
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

Nové prostory pro obecńı techniku

Starosta znovu upozornil na špatnou situaci při umı́st’ováńı obecńı techniky,
nebot’ současné prostory jsou př́ılǐs malé. Bylo dohodnuto, že se zastupitelé nad
t́ımto problémem zamysĺı a předlož́ı návrhy na řešeńı situace.

11. Diskuse

Pan Štěpánek měl dotaz, zda by mohla být ještě jedna úředńı deska v dolńı
části obce u Konzumu. Pan starosta mu odpověděl, že úředńı deska je vždy
jenom jedna. Pan Ešpandr dodal, že vývěsky tam již byly, ale nefungovaly, nebot’
je nebylo možno aktuálně měnit.

Pan Kuľstejn se zapojil do diskuse otázkou, zda by nebylo dobré pro lepš́ı
orientaci v obci označit ulice. Vzhledem k tomu, že by si všichni občané museli
měnit veškeré doklady, byl tento návrh zamı́tnut.

Pan Ešpandr se zeptal, jak dopadl pr̊uzkum dvou bytových domů zástupcem
z Technického a zkušebńıho ústavu v Praze (TAZUS) a zda již existuje nějaký
zápis. Starosta mu odpověděl, že zápis obdržel tento den a celý ho nahlas přečetl.
Usneseńı: ZO bere na vědomı́ zprávu k inspekci na 44 bytech a požaduje po-
kračovat v navržených opatřeńıch tak, aby bylo dosaženo souladu mezi skutečnost́ı
a konečnou projektovou dokumentaćı v součinnosti s dodavatelem stavby. Pověřuje
starostu výsledek inspekce předat vedeńı bytového družstva STŘED.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

Daľśı dotaz měl p. Krucký, který se ptal na zakoupeńı ozvučovaćı techniky a
zd̊uraznil, že nechápe, proč rada do dnešńıho dne nebyla schopna z představených
nab́ıdek jednu vybrat. Pan starosta s ńım souhlasil a sĺıbil, že vše již bude brzy
napraveno.

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 31/2005
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Daľśı otázky neměl nikdo žádné, proto starosta poděkoval všem př́ıtomným
za účast a zasedáńı ukončil.

Zápis

z 20. zasedáńı Obecńıho zastupitelstva Kvasiny
konaného dne 22. 6. 2005

Mı́sto konáńı: Kulturńı d̊um Kvasiny
Termı́n: 22. 6. 2005 v 18.00 hodin
Př́ıtomno: 13 člen̊u obecńıho zastupitelstva
Nepř́ıtomni: J. Novotný, Ing. V. Brandejs, A. Vavera
Jednáńı ř́ıdil: Pavel Ulrich, starosta

Zasedáńı zahájil pan Pavel Ulrich, který členy obecńıho zastupitelstva přiv́ıtal
a konstatoval, že sch̊uze je usnášeńı schopná nadpolovičńı většinou všech člen̊u
zastupitelstva. Zapisovatelkou z dnešńıho jednáńı je určena pańı Myšáková.
Návrhová komise je určena ve složeńı: J. Štěpánek, V. Pavel
Zápis z jednáńı ověř́ı: H. Klapalová, Mgr. Vl. Kalous

1. Sschváleńı programu

Starosta Pavel Ulrich přečetl program podle navržených bod̊u. Doplnil, že
program rozš́ı̌ril o daľśı bod a to Schváleńı pravidel a podmı́nek programu veřejné
podpory, jehož návrh obdržel v den zasedáńı. Poté vyzval členy, aby vznesli
připomı́nky.
Usneseńı: ZO schvaluje program zasedáńı
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 11 hlasy

18.15 hod př́ıchod pana Ešpandra

2. Kontrola minulého usneseńı

Starosta přečetl usneseńı z minulého zasedáńı konaného dne 25 .4. 2005. U jed-
notlivých bod̊u informoval zastupitele o jejich splněńı či kroćıch, které jsou k tomu
učiněny. U usneseńı, které se týkalo dopravńıho značeńı pro pr̊ujezd nákladńıch
automobil̊u do závodu ŠKODA AUTO a.s. uvedl, že prob́ıhaj́ı jednáńı se Správou
a údržbou silnic v Rychnově n. Kn., která sĺıbila, že po obdržeńı všech nutných
vyjádřeńı značeńı zajist́ı.

Pan Štěpánek upozornil na podmı́nku, která byla uložena pro zkolaudováńı
př́ıjezdové komunikace do Pr̊umyslové zóny. Podmı́nkou bylo, aby veškerá nákladńı
doprava jezdila od 1. 7. po nově zhotovené komunikaci a neničila obecńı cesty. Pan
Škop uvedl, že od 1. 7. bude oficiálně otevřena nová vrátnice do areálu AUTO
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ŠKODA Kvasiny, od 11. 7. tam bude jezdit nákladńı doprava a od 25. 7. bude
p̊uvodńı vrátnice úplně uzavřena a to i pro osobńı automobily.

U bodu, který se týkal inspekce 44 byt̊u starosta sdělil, že správa z inspekce
přǐsla dnes a bude rozeslána všem zúčastněným stranám k podáńı vysvětleńı.
Usneseńı: ZO bere na vědomı́ kontrolu minulého usneseńı
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 12 hlasy

3. Umı́stěńı dětského hřǐstě v areálu bývalých paṕırenských hal

Pan starosta nast́ınil současnou situaci záměru pronajmut́ı prostor bývalých
paṕırenských hal na zř́ızeńı dětského hřǐstě pro zájemce j́ızdy na skateboardu.
Původńım záměrem bylo zř́ıdit pro dosṕıvaj́ıćı mládež mı́sto, které by bylo pro
ni vhodné, aby nevyuž́ıvala k zábavě zastávek. Předběžně bylo dohodnuto, že
tyto výše uvedené prostory budou pronajaty od závodu AUTO ŠKODA Kvasiny,
který zat́ım ṕısemné stanovisko nedal. Proti tomuto záměru však přǐsla na Obec
Kvasiny st́ıžnost od obyvatel̊u žij́ıćıch v okoĺı, kteř́ı s t́ımto nesouhlaśı. Skateprak
je př́ılǐs hlučný a byl by tam velký nepořádek. Poté se slova ujal pan Krouĺık, který
zd̊uraznil, že pro tuto věkovou kategorie se v obci nic nedělá a toto by byla ideálńı
možnost. Ježděńı u zastávek je nav́ıc velmi nebezpečné z d̊uvodu proj́ıžděj́ıćıch
aut. Také upozornil na to, že nechápe, proč st́ıžnost proti skateparku byla po-
depsána i lidmi, kteř́ı v této lokalitě v̊ubec nebydĺı. Pan Hanuš ho podpořil a
uvedl, že mládež potřebuje mı́t nějaký prostor, kde se bude scházet. Když ne
tam, bylo by dobré nalézt nějakou jinou vhodnou lokalitu. Pańı Drašnarová,
která bydĺı v př́ımé bĺızkosti, uvedla, že si tam tento skatepark nepřeje, mládež
je velmi hlučná, pije tam alkohol a dělá velký nepořádek. Proti tomuto záměru
byla také ve svém dopise pańı Ing. A. Nováková, která požádala, aby byl na
sch̊uzi přečten, protože se nemohla sama jednáńı zúčastnit. Poté se vyvinula k
tomuto tématu dlouhá diskuse, zda je tento záměr správný. V závěru pan sta-
rosta řekl, že oficiálně žádná smlouva o pronájmu pozemku podepsána nebyla a
v současné době už v́ı, že AUTO ŠKODA Kvasiny má s t́ımto prostorem jiný
záměr. Dále uvedl, že již jednal se starostou Solnice, který mu sĺıbil, že pro tento
záměr pozemek vyčleńı.
Usneseńı: ZO nesouhlaśı s umı́stěńım dětského hřǐstě u paṕırenských hal a
pověřuje radu projednat a naj́ıt s Městem Solnice jinou vhodnou lokalitu. Hla-
sováńı: usneseńı bylo přijato 11 hlasy, hlasováńı se zdržel: J. Krucká

4. Dohoda o stavebńıch úpravách

Dohoda se týká stavebńıch úprav, předevš́ım odvodněńı pozemk̊u soused́ıćıch
s pozemkem pro nově plánovanou výstavbu bytovek ve středu obce Kvasiny. Ma-
jitel přilehlých pozemk̊u je pan Roleček, který se stavebńımi pracemi i smlouvou
souhlaśı.

Usneseńı: ZO schvaluj́ı předloženou dohodu o stavebńıch úpravách na po-
zemku 1014/1 Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 12 hlasy

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 31/2005
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5. Schváleńı kupńı smlouvy na pozemek pro bytovou výstavbu

Smlouvu na výkup pozemku od pana Rolečka měli všichni zastupitelé předem
k dispozici, cena za m2 je 250,- Kč. S předloženou smlouvou souhlaśı i p. Roleček.
Usneseńı: ZO schvaluje kupńı smlouvu obce na pozemek pro bytovou výstavbu.
Starostu pověřuje podpisem této kupńı smlouvy a správce rozpočtu pověřuje
úpravou rozpočtu na položce výdaje dle kupńı smlouvy.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 11 hlasy, hlasováńı se zdržel: starosta

6. Schváleńı kupńıch smluv na pozemky pod komunikaćı

Jedná se o pozemky pod nově vybudovanou komunikaćı v pr̊umyslové zóně.
Pozemky byly již geometricky odděleny a mohou být odkoupeny od majitel̊u,
za dohodnutou cenu m2 á 50,- Kč. Jedná se o rodinu Hlaváčkových, manželé
Francovi a pańı R. Novákovou.
Usneseńı: ZO schvaluje kupńı smlouvy na pozemky pod obecńı komunikaćı a
zároveň pověřuje starostu podpisem smlouvy s vlastńıky: rodina Hlaváčkova,
manželé Francovi a pańı Nováková. Pověřuje správce rozpočtu úpravou rozpočtu
na položce výdaje dle kupńıch smluv.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 12 hlasy

7. Schváleńı prodeje pozemku pod silnićı II/321 pro SÚS RK

Jedná se o pozemek pod silnićı II/321 o výměře 205 m2. O tento pozemek
požádala Správa a údržba silnic v Rychnově n. Kn pro KÚ Královéhradeckého
kraje. Rada doporučila prodej schválit.
Usneseńı: ZO schvaluje prodej pozemku pod silnićı II/321 pro KÚ Královéhradeckého
kraje za odhadńı cenu. Pověřuje starostu podpisem kupńı smlouvy.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 12 hlasy

8. Schváleńı p̊ujčky z FRB

Žádost o p̊ujčku si podal p. Théra ve výši 200 tis. Kč s úrokem 3
Usneseńı: ZO schvaluje poskytnut́ı p̊ujčky z FRB pro p. Théra ve výši 200 tis.
Kč. Pověřuje starostu podpisem smlouvy o p̊ujčce
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 12 hlasy

9. Požárńı řád obce

Požárńı řád byl vypracován odborńıky specializuj́ıćı se na požárńı ochranu.
Pan Štepánek uvedl, že v př́ıloze č. 1. je stále uvedena cisterna CAS 24, která je
již prodaná. Z tohoto d̊uvodu bude vyškrtnuta. Pan Š́ıla upozornil na větu, kde je
uvedeno, že obec zajist́ı hĺıdkovou činnost členy jednotky SDH. Členové jednotky
toto nemohou bohužel dodržet, protože chod́ı do zaměstnáńı. Pan starosta tedy
navrhl, že tuto činnost by mohli zajǐst’ovat také zaměstnanci obce. Z tohoto
d̊uvodu navrhuje větu zkrátit pouze na zněńı: Obec zajist́ı hĺıdkovou činnost.
Daľśı připomı́nky neměl nikdo žádné.
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Usneseńı: ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 1/2005 Požárńı řád obce
s navrženými úpravami v textu při jednáńı
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 8 hlasy, hlasováńı se zdržel: L. Bárta, Vl. Š́ıla,
Z. Škop, Vl. Kalous

10. Schváleńı dodatku smlouvy o d́ılo na plážový kurt

Při budováńı plážového volejbalu vznikly v́ıcepráce, které vysvětlil p. Ešpandr.
Jedná se předevš́ım o provedeńı základových konstrukćı včetně opěrné zdi z
d̊uvodu nutné změny výškového osazeńı kurtu pro zajǐstěńı před účinky př́ıvalových
dešt’ových vod, provedeńı venkovńı sprchy u kurt̊u a rekonstrukce př́ıstřešku ki-
osku.
Usneseńı: ZO schvaluje dodatek o d́ılo na plážový kurt ve výši 169.575,- Kč a
pověřuje starostu podpisem dodatku smlouvy a správce rozpočtu zapracováńım
těchto změn do rozpočtu
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 11 hlasy, hlasováńı se zdržel: Z. Škop

11. Schváleńı navýšeńı dotaćı na sportovńı kluby

Žádost o navýšeńı př́ıspěvku na činnost zaslal SDH Kvasiny a volejbalový klub
Auto Škoda Kvasiny. SDH Kvasiny si požádal o 18 tis. Kč z d̊uvodu navýšeńı
náklad̊u na závody, zejména cestovné a startovné. Volejbalový klub Kvasiny si
požádal o navýšeńı př́ıspěvku na činnost a náklady spojené s údržbou areálu.
Náklady za rok 2004 byly vyč́ısleny na 51.890,- Kč.
Usneseńı: ZO schvaluje navýšeńı dotaćı na sportovńı činnost SDH Kvasiny ve
výši 20 tis. Kč a volejbalovému klubu Auto Škoda Kvasiny ve výši 52.000,- Kč.
ZO pověřuje správce rozpočtu zapracováńım těchto změn do rozpočtu.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

12. Schváleńı závěrečného účtu obce a seznámeńı s audity DSO

Všechny audity a výročńı zprávy Dobrovolných svazk̊u obćı (Ćısařská studánka,
Mikroregion Bělá, Mikroregion Rychnovsko) byly řádně vyvěšeny a sejmuty.
Oznámeńı o uložeńı závěrečného účtu obce v kanceláři obecńıho úřadu a o možnosti
nahlédnut́ı do něho bylo také vyvěšeno na úředńı desce obce. Výsledek zprávy z
přezkoumáńı hospodařeńı obce, který prováděl audit Královéhradeckého kraje,
starosta přečetl zastupitel̊um obce nahlas.
Usneseńı: ZO bere na vědomı́ zprávu auditora za rok 2004. Schvaluje závěrečný
účet obce a souhlaśı s celoročńım hospodařeńım bez výhrad. ZO bere na vědomı́
audity a výročńı zprávy z DSO Ćısařská studánka, Mikroregion Bělá a Mikrore-
gion Rychnovsko.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 11 hlasy, hlasováńı se zdržel: J. Štěpánek

13. Schváleńı úprav rozpočtu
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Návrh na změny v rozpočtu měli zastupitelé předem k dispozici, jedná se
pouze o drobné úpravy mezi položkami. Předložený návrh bude součást́ı zápisu.
Usneseńı: ZO schvaluje úpravy rozpočtu. ZO pověřuje správce rozpočtu zapra-
cováńım těchto změn do rozpočtu
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato všemi hlasy

14. Program podpory pro zvýhodněný prodej pozemk̊u v PZ

Tento materiál starosta zastupitel̊um předložil těsně před zasedáńım. Obdržel
ho od p. Kub́ıčka ze Solnice bohužel až dnes. Jedná se o pravidla a podmı́nky pro-
deje stavebńıch pozemk̊u v pr̊umyslové zóně Solnice - Kvasiny za zvýhodněnou
cenu. Součást́ı materiálu je i vzor smlouvy o budoućı kupńı smlouvě. Město Sol-
nice již tento materiál schválilo. Na naš́ı sch̊uzi zastupitelstva bylo dohodnuto, že
vzhledem k tomu, že nebyl dostatek času pro nastudováńı, vezme se vše pouze
na vědomı́.
Usneseńı: ZO bere na vědomı́ pravidla a podmı́nky prodeje stavebńıch pozemk̊u
v PZ Solnice - Kvasiny za zvýhodněnou cenu a vzor smlouvy o budoućı kupńı
smlouvě na výkup pozemk̊u.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 11 hlasy, hlasováńı se zdržel: starosta

15. Diskuse

Oprava bytovek čp. 343 a 344

Pan Jab̊urek měl dotaz, zda je již doručená inspekčńı zpráva z Technického
a zkušebńıho ústavu stavebńıho z Prahy na posouzeńı 44 byt̊u v Kvasinách. A
proč se celá věc reklamace táhne tak dlouho. Na problémy v bytech nájemńıci
upozorňovali několikrát během 5 let a nic se nedělo. Ted’, když konč́ı záručńı
lh̊uta, je skoro pozdě. Všechny opravy prováděné firmou VCES Olomouc trvaj́ı
moc dlouho a některé závady jsou odstraňovány stále špatně.

Dále vyjádřil velkou vstř́ıcnost obce při sestaveńı smluv o spoluúčasti na finan-
cováńı byt̊u. Zároveň však upozornil na špatnou komunikaci mezi obćı a bytovým
družstvem. Jako př́ıklad uvedl špatnou informovanost při kontrole byt̊u finančńım
úřadem. Pan starosta mu odpověděl, že inspekčńı zpráva byla doručena na obecńı
úřad dnešńı den. Kopii obdrž́ı všechny zúčastněné strany, včetně p. Jab̊urka, a
muśı se k ńı nejpozději do týdne vyjádřit. Pan Škop z této inspekčńı zprávy
přečetl nahlas výsledek. K tomuto tématu se nadále vyvinula dlouhá diskuse, ve
které p. Jab̊urek vyjádřil nespokojenost s praćı obecńıho úřadu.
Usneseńı: ZO pověřuje starostu uzavřeńım smlouvy s VCES Olomouc o pozasta-
veńı doby záručńıch oprav do vyřešeńı předložených návrh̊u opatřeńı z inspekčńı
zprávy č. 151/2005 před vypršeńım záručńı doby. Zastupitelé i vedeńı družstva
obdrž́ı kopii výše uvedené smlouvy.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 10 hlasy, hlasováńı se zdržel: starosta, J. Štěpánek

Pan Škop př́ıtomné krátce informoval o připravovaném záměru výstavby nových
bytových domů na parcele č. 1014/6 a představil studii využit́ı pozemku. Obec
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Kvasiny nab́ıźı možnost využ́ıt prvńı objekt o 15 b.j. jako náhradu za byty v loka-
litě B́ılé domy. S vlastńıky byt̊u v lokalitě B́ılé domy prob́ıhá jednáńı. Podmı́nkou
k realizaci této směny je souhlas a shoda všech vlastńık̊u.

Měřeńı hluku v Kvasinách

Pan Baran měl dotaz jak dopadlo měřeńı hluku v Kvasinách, které v nedávné
době prob́ıhalo. Pan starosta mu odpověděl, že výsledky měřeńı se stále vyhod-
nocuj́ı a na obec ještě žádná zpráva z měřeńı doručena nebyla.

Daľśı dotaz p. Barana byl, kdy budou vyčǐstěny zaplavené př́ıkopy v Kvasinách
a jakým zp̊usobem bude řešen odvod vody z pole pod Škodovkou. Pan starosta
mu odpověděl, že na vyčǐstěńı př́ıkop̊u má sĺıbenou techniku. Bohužel ještě nedo-
razila. Do konce měśıce června by mělo být vše v pořádku. Ohledně řešeńı odvodu
vody se konalo výjezdńı zasedáńı rady dne 8. 6. 05 z kterého je sepsán zápis. Bylo
dohodnuto, že na posouzeńı protipovodňových řešeńı, se najme odborná firma.

Do diskuse se zapojit také pan Ságner, který upozornil na to, že mu bylo
sĺıbeno v zář́ı vykáceńı keř̊u na cestě, kde bydĺı, a do dnes tak nebylo učiněno.
Pan starosta mu sĺıbil nápravu.

Odvod vody z nově postavených garáž́ı

Pan Jab̊urek měl dotaz, zda obec bude zpevňovat cestu před nově posta-
venými garážemi ve středu obce vedle ”jezed’áckých” bytovek. V př́ıpadě, že by
to obec zamýšlela, bylo by dobré udělat tam kanalizaci. V současné době je vše
postaveno dle stavebńıho povoleńı, ale v př́ıpadě velkých dešt’̊u stéká voda až do
sklepa do bytovek. Pan starosta mu odpověděl, že v současné době obec výstavbu
kanalizace ani cesty v plánu nemá. K tomuto tématu se pak rozvinula dlouhá dis-
kuse. Nakonec bylo dohodnuto, že bude vše řešeno na radě, která se bude konat
dne 11. 6. 05. Zpráva z rady bude p. Jab̊urkovi poslána.

Daľśı dotaz p. Jab̊urka byl, zda by bylo možné přemı́stit kontejnery na odpad
dále od bytovek č.p. 343 a 344. V současné době jsou umı́stěny př́ımo u budov
a zapáchaj́ı. Dále požádal, zda by bylo možné zř́ıdit ještě jedno sběrné mı́sto
na tř́ıděný odpad. Pan starosta ho požádal, aby přinesl na obec zakreslen návrh
mı́sta pro nové umı́stěńı kontejner̊u.
Usneseńı: ZO souhlaśı s přemı́stěńım dvou mı́st pro komunálńı odpad. Nové
mı́sto bude určeno. Bude zakoupeno jedno sběrné mı́sto na tř́ıděný odpad
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 10 hlasy, hlasováńı se zdržel: Vl. Š́ıla, L. Bárta

Pan Ešpandr upozornil, že stále nejsou zhotoveny schody, které sĺıbil pan
Fǐsar z firmy Stofi zhotovit již v roce 2003, přestože byl několikrát upomı́nán.
Pan Bárta upozornil na to, že je již objednán na pátek p. Binko s bagrem a vše
by mělo být v bĺızké době zhotoveno. Po dlouhé diskusi k tomuto tématu bylo
dohodnuto, že objednávka bude zrušena. Kdo schodǐstě zhotov́ı bude rozhodnuto
na radě.
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Usneseńı: ZO schvaluje odstoupeńı od objednávky. Pověřuje starostu vypovězeńım
objednávky.
Hlasováńı: usneseńı bylo přijato 8 hlasy, hlasováńı se zdržel: starosta, L. Bárta,
J. Štěpánek, Vl. Š́ıla

Daľśı otázky neměl nikdo žádné, proto starosta poděkoval všem př́ıtomným
za účast a zasedáńı ve 23.00 hod ukončil.

Zprávy z kvasinské školy

V posledńım měśıci školńıho roku
2004-05 se kvasinské děti kromě
ṕısemek a závěrečných zkoušeńı
zúčastnili mnoha akćı: 31. 5. družstvo
ve složeńı V. Ponka, L. Roleček, M.
Mertĺık, F. Effenberk, I. Kulhánková,
T. Kuľstejnová, V. Šremrová a B.
Ešpandrová reprezentovalo školu na
atletických soutěž́ıch KINDERIÁDA
v Hradci Králové. Obsadilo celkové
19. mı́sto z 27 škol Královéhradeckého
kraje. Ve svém ročńıku vybojovala
krásné 2. mı́sto v běhu na 60 metr̊u
časem 10,09 s. T. Kuľstejnová a mezi
chlapci stejné 2. mı́sto v běhu časem
9,53 s. M. Mertĺık.

Stejné družsto se o několik dńı
později zúčastnilo atletického trojboje
v Kostelci n. Orl. Po pěkných výkonech
se umı́stilo na 4. mı́stě mezi školami

rychnovského okresu, ve kterých se
trénuje lehká atletika; z toho 1. mı́sto
mezi vesnickými malotř́ıdńımi školami.

Družstvo tělovýchovného kroužku
s p. uč. Benešem si zahrálo ve Skuhrově
n. B. turnaj v malé kopané proti fot-
balist̊um sousedńıch škol. Obsadilo 3.
mı́sto ze čtyř účastńık̊u.

Hezké vzpomı́nky maj́ı děti na
školńı výlet do Krkonoš. Již v 9 ho-
din ráno nás autobus vyvezl z Horńıch
Mı́seček na Zlaté návrš́ı. Pěšky jsme
došli kolem mohyly Hanče a Vrbaty
k prameni Labe. Zde jsme se posilnili
a vyfotili. Zdatněǰśı děti pokračovaly
v túře po polské hranici na Vavel a zpět
k Labské boudě. Za krásného jasného
počaśı bez větru jsme se opáleńı vrátili
v 15 hodin na Zlaté návrš́ı k auto-
busu. Na zpátečńı cestě jsme se zasta-
vili ještě ve Vrchlab́ı, kde děti navšt́ıvily
Krkonošské muzeum a utratily posledńı
peńıze.

28. června se všechny děti připravily
na obĺıbenou soutěž Miss a Misák školy.
Soutěžily ve volné discipĺıně a módńı
přehĺıdce. O pořad́ı rozhodovaly svými
hlasy všechny zúčastněné děti. Hlasy
sečetly, pořad́ı vyhlásily a pěkné ceny
rozdaly pańı učitelky těmto v́ıtěz̊um:

Miss školy 1. M. Novotná – 3.roč.,
Missák 1. M. Klapal – 5.roč., 2. T. Mar-
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tinková – 4.roč., 2. J. Beneš – 4.roč., 3.
T. Kuľstejnová – 3.roč., 3. J. Novotný
– 1.roč.

30. června na konec školńıho roku
se vždy louč́ıme s nejstarš́ımi dětmi
5. ročńıku a pan ředitel hodnot́ı uply-
nulý rok. Letos pochválil 22 dět́ı,
které dostaly na vysvědčeńı samé
jedničky a předal cenu žákyni 5.
roč. Terezce Krouĺıkové. Ta za sv̊uj
výkres, namalovaný v hodině výtvarné
výchovy na téma Požárńı ochrana
očima dět́ı, źıskala 1. mı́sto v okresńım
kole své kategorie a celkově 3. mı́sto
v Královéhradeckém kraji. Protože
Terezka odcháźı studovat na rych-
novské osmileté gymnázium, přejeme
j́ı daľśı pěkné úspěchy. Poté si pro
nás připravili pát’áci pestrý program:
scénky, ṕısničky, test pro učitele i
pana starostu a moderně upravenou
pohádku O Sněhurce. Překvapeńım
pro učitele byl krásný dort. Od
své tř́ıdńı učitelky O. Škopové nao-
pak dostali vycházej́ıćı žáci pamětńı
šerpy. Rozloučeńı skončilo fotogra-
fováńım na památku a slzičkami.

-vka-

Zahájeńı školńıho roku

1. zář́ı zahájila kvasinská škola
slavnostně nový školńı rok v kul-
turńım domě. Pro deset nových
prvňáčk̊u se svými rodiči to byla
chv́ıle, kdy se poprvé společně setkali
se svými spolužáky a učiteli. Po jejich
představeńı dostal každý čokoládovou
medaili a nechybělo ani tradičńı foto-
grafováńı. Pan ředitel připomněl, že
obecńı úřad vkládá každoročně do své
školy nemalé finančńı prostředky. Pla-
vecký výcvik budou mı́t žáci školy
opět zdarma a také všechny školńı
potřeby objednané školou budou
v letošńım roce zaplacené bez př́ıspěvk̊u
rodič̊u. Chceme, aby se dětem ve
škole ĺıbilo a chodily do ńı rády.

-vka-

Naši d̊uchodci

V posledńım č́ısle Zpravodaje jsem
Vás zvala na přednášku ing. Jana Hégra
o životě Jǐŕıho Gutha - Jarkovského.
Beseda byla zaměřena hlavně na pod́ıl
této osobnosti našeho regionu na pro-
pagaci tělovýchovy, zvláště turistiky.
Takto teoreticky vybaveni jsme zahájili
praktickou činnost.
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Při nepř́ıznivém počaśı 18. května se
sešlo 11 otužilých turist̊u na zájezdu lin-
kovým autobusem do Deštného. Tehdy
se potvrdila oprávněnost názvu obce.
Celou dobu silně pršelo. Prohlédli jsme
jen mı́stńı muzeum a vrátili se domů.

To 14. června jsme měli větš́ı štěst́ı.
Pan Sláma pro nás zorganizoval zájezd
na Českomoravskou vysočinu. Poznali
jsme Poličku, rodǐstě hudebńıho skla-
datele Bohuslava Martin̊u, muzeum v
Jimramově, kde jsme navšt́ıvili foto-
grafickou výstavu a expozici věnovanou
Janu Karafiátovi, autorovi Broučk̊u.
Zaujala nás jeskyně blanických ryt́ı̌r̊u
v Kunštátě i požárem poničený hrad
Pernštejn.

V červenci jsme uskutečnili prvńı
zahraničńı zájezd, a to do sousedńıho
Polska. Přesvědčili jsme se, že i z
druhé strany stoj́ı Orlické hory za
zhlédnut́ı. Hlavńımi body byla pev-
nost Fort Karola, lázně Duszniky a
rekreačńı středisko Medzigorze s vo-
dopády. Zasvěcený výklad ing. Hégra
i pěkné počaśı přispěly k př́ıjemnému
zážitku.

Aby byla činnost klubu rozma-
nitěǰśı, sešli jsme se v hojném počtu
69 lid́ı při grilováńı kuřat. O úspěch
akce se výrazně zasloužil p. starosta Pa-
vel Ulrich, který zajistil grilováńı, ne-
chyběla harmonika p. Josefa Hofmana
ani dobrá nálada.

V zář́ı jsme uspořádali daľśı zájezd
do Orlických hor, abychom je po-
znali na rozhrańı léta a podzimu.
Osvědčený pan Hégr tentokrát vybral
trasu směrem k Zemské bráně a Leto-
hradu. Prvńı úspěch jsme zaznamenali
ještě před začátkem výletu. Zat́ımco

dř́ıve jsme měli starost, aby se auto-
bus naplnil, tentokrát byl obsazen v
určeném termı́nu. Věř́ıme, že každý si
mohl naj́ıt něco pro sebe. Milovńıci his-
torie se dozvěděli zaj́ımavosti o Nera-
tově, prohlédli si Muzeum řemesel v
Letohradě a uviděli bratrskou ĺıpu v
Kunvaldu. Obdivovatelé př́ırody ocenili
krásné výhledy do prosluněné krajiny,
turisté se prošli okoĺım Zemské brány a
všichni dohromady se i dobře najedli.

I nadále bychom rádi pokračovali
v tradici alespoň jedna akce za měśıc.
Můžete přispět i svými návrhy.

Za Klub d̊uchodc̊u Helena Dytrtová

Nočńı pout’ za princeznou

Byl pátečńı večer, 9. zář́ı a les
nad Dlouhou strouhou v Kvasinách se
proměnil v ř́ı̌si strašidel. U Mlýnku
čekalo na startu neuvěřitelných 127
odvážných dět́ı a téměř stejný počet
dospělých.

Pohádka zač́ıná, jak už to bývá,
už neńı princezna, už neńı živá. Čeká
na hrdinu, který ji vzbud́ı, který je
statečný, který je hrdý.

Po tomto úvodu šlo opravdu o od-
vahu. Všechna strašidla a nadpřirozené
bytosti chtěly dětem odebrat kouzelný
kamı́nek. Vı́ly, loupežńıci, čarodějnice,
hejkalové, bludičky, mumie, b́ılá pańı i
vodńık, ale i tma nakonec nad hrdin-
stv́ım dět́ı nezv́ıtězili. Princezna pro-
citla z věčného spánku a závěrečný
zvonec oznámil: ZAZVONIL ZVO-
NEC, POHÁDKA KONČÍ A ŘÍŠE
STRAŠIDEL S VÁMI SE LOUČÍ.

Opečený buřt́ık, pit́ıčko a plno
nových dojmů bylo odměnou pro děti.
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Pro všechny, kteř́ı tuto akci připravili
byla odměna v podobě rozzářených
dětských oč́ı. Všem účinkuj́ıćım člen̊um
kulturńı komise, ale i dobrovolńık̊um
bych chtěla moc poděkovat. Dı́k patř́ı
i panu starostovi, který pomohl u
táboráku. Celkový dojem nám zkazilo
několik ”náctiletých mlad́ık̊u”, kteř́ı se
”bavili” shášeńım sv́ıček, které značily
cestu lesem. Svoje ”siláctv́ı a hrdin-
stv́ı” nám ukázali i rozlámanými in-
formačńımi tabulemi. Mám pro Vás
vzkaz. Přihlaste se na Obecńım úřadě,
vaše śıla bude jistě v́ıtána při čǐstěńı
obecńıho lesa.

Dobrou zprávou pro seni-
ory a středńı generaci Kvasiňák̊u
konč́ım. PŘIJĎTE POBEJT NA
POSVÍCENSKÉ DOZVUKY – 17.10.
do Kulturńıho domu Kvasiny.

Iva Rýdlová

Rybářský svaz Solnice

Mı́stńı organizace Českého rybář-
ského svazu Solnice slav́ı 80. výroč́ı or-
ganizovaného rybářstv́ı na řece Bělé.

Je 8 hodin večer, 12. prosince 1925,
když se ve spolkové mı́stnosti ho-
telu ”Hruška” na náměst́ı v Solnici
scházej́ı pánové: Rudolf Tǐsler - od-
borný učitel, Frantǐsek Martinec - od-
borný učitel, Alois Pop - městský ta-
jemńık, Frantǐsek Albrecht - strojńık,
Alois Štumf - poštovńı přepravce, Jan
Martin̊u - vrchńı strážńık, Josef Bek
- sedlář, Augustin Franc - hostinský,
Rudolf Hořčička - obchodńık, Frantǐsek
Gütner - odborný učitel, zapisovatel
Jindřich Krsek - odborný učitel na
ustavuj́ıćı Valné hromadě ”Rybářského
klubu v Solnici”. Scháźı se parta
nadšenc̊u se zájmem o rybařeńı a chov
ryb na řece Albě, nyńı Bělé v katastru
obce Solnice.

To jsou prvé kroky organizovaného
rybářstv́ı před 80ti roky na povod́ı,
které do této doby bylo už́ıváno baron-
kou Königswarterovou, hrabětem Kolo-
vratem a mlynářem panem Hlaváčkem.

T́ımto zač́ıná čilý a rušný život
rybářského spolku. Schváleńı stanov,
určeńı a rozděleńı úkol̊u které měly
zaručit řádné obhospodařováńı rybo-
lovu města Solnice. Byli zvoleni prvńı
funkcionáři a v jejichž čele stál předseda
Frantǐsek Martinec odborný učitel.

Spolek navazuje styk s Poř́ıčńı sva-
zem v Hradci Králové a obraćı se
na Zemědělskou radu v Praze o za-
kročeńı, aby při pronájmu řeky byla
dána přednost klubu před jednot-
livci. Na počátku roku 1926 byla
vyhlášena dražba na pronájem rybo-
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lovu. Za Rybářský klub se této dražby
zúčastnil pan Marin̊u Jan st.. Na
základńı vyřknutou částku 150 korun,
pan Marin̊u zvýšil na částku 151 korun,
která byla částkou konečnou a novým
nájemcem solnického rybolovu se stává
Rybářský klub Solnice. Ještě v tomto
roce spolek vysazuje do řeky 10 000 ks
pl̊udku pstruha (do této doby se nevy-
sazovalo). Spolek zajǐst’uje daľśı nutná
opatřeńı a povoleńı, nezbytné pro svoji
činnost, jako jsou povolenky, raźıtko,
rybářské ĺıstky atd. V roce 1927 ze
svého mála přisṕıvá spolek částkou 300
korun na stavbu sokolovny a to v době,
kdy z̊ustatek na účtu čińı 191,18 korun.

Od této doby uplynulo 80. let. po-
vod́ı Bělá II. se rozrostlo o katastr obce
Kvasiny a to od splavu Lerchovny a
o katastr obce Čerńıkovice po splav
v Podstráńı. Ke své činnost nyńı již
Mı́stńı organizace Českého rybářského
svazu Solnice využ́ıvá rybńıky prona-
jaté od pańı Kĺımové v zámeckém
parku v Kvasinách a jako chovné
zař́ızeńı náhon Dlouhá strouha od
Zlatého soudku v Kvasinách po most
státńı silnice v Ještětićıch.

Že se činnost dař́ı, o tom svědč́ı
stále se rozšǐruj́ıćı členská základna a
stoupaj́ıćı zájem o rybářstv́ı a spor-
tovńı rybolov. Mı́stńı organizace mimo
hospodářskou činnost spojenou s cho-
vem ryb, se věnuje i praćı s mládež́ı a
velký d̊uraz klade na ochranu životńıho
prostřed́ı, a to předevš́ım čistotě vod.
A to je i jeden z nejd̊uležitěǰśıch úkol̊u
Mı́stńı organizace do daľśıch 80ti let:
Ochrana a tvorba životńıho prostřed́ı,
čistota naš́ıch tok̊u a zachováńı všech
p̊uvodńıch druh̊u živočich̊u a ryb na

našem povod́ı.
Proto se při této př́ıležitosti ob-

raćıme na obyvatelé všech tř́ı obćı,
Kvasiny, Solnice a Čerńıkovice o
spolupráci a pomoc při realizaci
tohoto významného úkolu, za co
Mı́stńı organizace Českého rybářského
svazu předem děkuje všem čtenář̊um.

Karel Fencl

Volejbalový klub informuje

O v́ıkendu 23. - 24. dubna uspořádal
volejbalový klub AŠ Kvasiny již XIV.
ročńık jarńıho turnaje mládeže, kterého
se zúčastnilo celkem 25 družstev z obou
kraj̊u. Počaśı tentokráte dětem přálo
a hrálo se na nově zrekonstruovaných
kurtech.

Skupina starš́ıch žák̊u, hrála čtyři
družstva, v́ıtězstv́ı si vybojovali chlapci
ze Spartaku Letohrad, Týnǐstě, Kva-
siny a VK Sportu Rychnov.
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Kategorie mini volejbalu se
zúčastnilo 12 družstev a hrálo se v
děvčatech i chlapćıch.

1. Sokol Dolńı Újezd
2. Rema RK
3. TJ Spartak Polička
4. VK Sport Rychnov
5. Sokol Maľsovice

Nejmladš́ı děti hrály přehazovanou,
2x10 minut, celkem 9 družstev

1. Spartak Polička B
2. AŠ Kvasiny
3. Spartak Vrchlab́ı B
4. Spartak Polička A
5. Spartak Vrchlab́ı A

Turnaj v deblu, smı́̌sené dvojice, se
konal v neděli 22. května jako XVI.
ročńık, zúčastnilo se 12 dvojic, které
byli dle výkonnosti rozděleny do dvou
družstev: 1. tř́ıda, 5 dvojic, vyhráli
pražáci, hraj́ıćı celostátńı soutěž, 2.
tř́ıda, 7 dvojic, výsledky neuvád́ıme!

Turnaj veterán̊u se konal 18.
června jako již XVII. ročńık memoriálu
Jardy Dostála. Zúčastnilo se pouze 5
družstev. V tento termı́n se konaj́ı daľśı
tři akce stejné kategorie v okrese, proto
hledáme jiný termı́n. Muži: AŠ Kva-
siny, Trutnov, Nové Město
Ženy: AŠ Kvasiny, Dv̊ur Králové nad
Labem

Skončila sezona 2004-2005 a byla
úspěšná v několika kategoríıch:

Krajský přebor II. tř́ıdy, skupina B

1. AŠ Kvasiny A 2820 867:3942
2. Nové Město n. M. 28 18 10 67:43 40
3. AŠ Kvasiny B 28161258:5234
4. Sokol Albrechtice 28 14 14 56:59 32

5. TJ Sokol Zbečńık 28 14 14 54:53 31
6. TJ Sokol Plotǐstě 28 11 17 52:61 29
7. TJ Sokol Stěžery 28 12 16 50:62 28
8. Orel Hradec Král. 28 7 21 35:70 19

Je to velký úspěch odd́ılu a
v́ıtězstv́ı A týmu dává možnost hrát
od ř́ıjna krajský přebor I. tř́ıdy. Ten
se však hraje v halách, kterou bohužel
nemáme!

Orlická divize ženy

1. Sok. Kostelec n.Orl.13 11 233:1522
2. Sok. Dobruška 12 8 431:1719
3. Sok. Týnǐstě n. Orl. 13 7 628:2216
4. Sok. Záměl B 14 7 728:2616
5. AŠ Kvasiny C 14 014 4:42 1
Tabulka neńı úplná!
Orlická divize muži
1. ŠSK Dobruška 20 18 2 56:12 36
2. Sokol Čestice 20 15 5 50:22 31
3. AŠ Kvasiny 20 15 5 48:26 31
4. Tj Peklo 20 13 7 43:33 27
5. TJ Potštejn 20 12 8 42:34 26
6. Sokol Kostelec 20 12 8 41:35 25
7. Sokol Albrechtice 19 9 10 39:34 22
8. Sokol Borohrádek 20 5 15 23:52 13
9. Bańık Vamberk 19 5 14 25:46 12
10. Sokol Chleny 20 5 15 22:48 12
11. VSK Vamberk 20 0 20 13:60 3

Okresńı přebor Žáci

1. AŠ Kvasiny 4 3 1 9:3 7
2. TJ Sokol Čestice 4 3 1 8:4 7
3. Sokol Chleny 4 0 4 1:11 4

Odehrána polovina soutěže, pro
nezájem soupeř̊u byla soutěž ukončena!

Mini volejbal chlapci, skupina B
krajský přebor, skupina o 5.-8. mı́sto
5. VK AŠ Kvasiny 10 9 1 19:6 19
6. VK Sport Rychnov 10 6 4 15:10 16
7. TJ Harant Pecka 10 0 10 2:20 10
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8. SK Rubena Náchod - odstoupila ze
soutěže!

Zaj́ımavosti z odd́ılu: volejbalový
klub odd́ıl provede začátkem zář́ı daľśı
nábor dět́ı, chlapc̊u i d́ıvek, tentokrát
od 3. tř́ıd; bylo dokončeno 6. hřǐstě na
plážový volejbal a zač́ıná ho využ́ıvat
odd́ıl, hlavně mládež. B́ılý ṕısek a
okolńı zeleň vypadaj́ı velice pěkně,
přijd’te se pod́ıvat; odd́ıl uspořádá v
pátek 9. zář́ı společně se sociálńım
ústavem tradičńı hry v přehazované,
účast bývá okolo 10 sociálńıch ústav̊u
z okoĺı; koncem srpna uspořádáme
letńı soustředěńı našich mládežnických
družstev př́ımo v areálu za účelem lepš́ı
př́ıpravy před zahájeńım nových mis-
trovských soutěž́ı 2005/06.

(Zpráva byla určena pro letńı
vydáńı zpravodaje) Alois Vavera

Své ANO si řekli

Od vydáńı minulého zpravo-
daje uzavřeli sňatek Civ́ın Dalibor
a Motyčková Jarmila, Mejstř́ık Mi-
lan a Dohnálková Lenka, Grabmüller
Martin a Memmelová Iva, Malý Ri-
chard a Kub́ıčková Monika, Vı́deňský
Jan a Veverková Irena, Hranec Jo-
sef a Bartošová Petra, Vašek Jǐŕı a
Krbúšiková Margit, Kapec Vladimı́r a
Horáková Jana, Hašek Petr a Seidlová
Veronika, Nosek Bohuš a Ilona Kre-
uzerová Přejeme Vám hodně zdrav́ı,
radosti, dostatek lásky a vzájemné
úcty, abyste i těžkosti života dokázali
překonat.

Vı́táme

V uplynulých měśıćıch se do naš́ı
obce narodili tito občánci: Šabata

Jan, Řeháková Jana, Bárta Jan, Kub̊u
Tomáš, Brichová Aneta, Kapcová
Elǐska

Novým občánk̊um přejeme do
života hodně štěst́ı a št’astným rodič̊um
gratulujeme.

Blahopřejeme

Vážeńı čtenáři, ve společenské
rubrice pravidelně blahopřejeme
všem našim spoluobčan̊um, kteř́ı v
př́ıslušném obdob́ı dosáhli věku 70 let
a v́ıce. Pokud si někdo nepřeje být zde
uveden, necht’ nám to prośım oznámı́,
jinak vycháźıme z údaj̊u evidence oby-
vatel vedeném na obecńım úřadě.

-jk-

V následuj́ıćıch měśıćıch oslav́ı nebo
oslavili své narozeniny tito naši spo-
luobčané:

Červenec

Marková Marie 92 let
Trojanová Marie 90 let
Nosková Jǐrina 86 let
Vrabcová Anna 85 let
Fǐserová Marie 81 let
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Burket Václav 79 let
Ryšavý Jaroslav 76 let
Nosek Vojtěch 74 let
Rydygr Jaroslav 70 let
Ryšavá Anna 70 let
Piskorová Vlasta 70 let

Srpen

Korousová Emı́lie 89 let
Lednová Miloslava 79 let
Slaninová Emı́lie 79 let
Baran Ján 77 let
Šmorancová Marie 77 let
Tobyšková Marie 77 let
Piskora Josef 74 let

Zář́ı

Vojt́ı̌sková Ludmila 80 let
Ubr Jǐŕı 78 let
Benešová Zdeňka 78 let
Koblasa Vladimı́r 78 let
Janeček Jǐŕı 77 let
Malý Václav 75 let
Marel Stanislav 73 let
Kaiser Jǐŕı 71 let

Ř́ıjen

Hermanová Miluše 81 let
Tomášová Růžena 76 let
Baranová Anna 72 let
Pavlová Marie 71 let
Švehlová Marie 70 let

Listopad

Machálková Ludmila 87 let
Fǐsarová Věra 86 let
Přibyl Josef 82 let

Hermanová Marie 80 let
Ponka Josef 77 let
Židová Marie 71 let

Prosinec

Hrdličková Božena 88 let
Vı́chová Kláva 85 let
Nováková Anežka 84 let
Šremrová Marie 83 let
Arnoštová Marie 78 let
Matějková Marie 77 let
Šumanová Helena 76 let
Mičeková Jaroslava 74 let
Hovorka Bohumil 74 let
Nosková Jaroslava 71 let

Všem přejeme pevné zdrav́ı a hodně
duševńı pohody do daľśıch let.

Členové kulturńı komise přijdou
s malým dárkem osobně poblahopřát
občan̊um, kteř́ı v tomto roce slav́ı 70,
75, 80 a 85 let. Občany, kterým je v́ıce
než 85 let, navštěvujeme každý rok. Po-
kud si někdo nepřeje osobńı návštěvu,
necht’ to oznámı́ na obecńım úřadě.

Vzpomı́náme

Maixner Laislav zemřel v
nedožitých 64 letech. Bárta Josef
zemřel v nedožitých 93 letech. Krunč́ık
Karel (ÚSP) zemřel v 51 letech.
Přibylová Marie zemřela v 80 le-
tech. Brožová Marie zemřela v 85 le-
tech. Linhart Otto zemřel v 77 letech.
Krajňáková Božena zemřela v 79 le-
tech.

Vážeńı poz̊ustaĺı, přijměte projev
hluboké soustrasti.
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